
Beeldvormende vragen GroenLinks t.b.v. commissiebespreking Horecaverordening 2021

In de Kamerbrief Verzamelbrief tabak en alcohol1 van 9 november 2021 informeert de 
Staatssecretaris van VWS de Tweede Kamer over scenario’s ter vermindering van de blootstelling in 
shishalounges. Het gaat om: 1) een verbod zoete smaakjes in waterpijpen, 2) het uitbreiden van het 
rookverbod met kruidenmengsels, en 3) het uitbreiden van het rookverbod met waterpijpen in het 
algemeen. Een mogelijke beslissing hierover wordt aan een volgend kabinet gelaten. 

Naar aanleiding hiervan hebben wij de volgende vragen:

1. Vindt het college dat de regels voor shishalounges die worden voorgesteld in art. 9 van de 
verordening nog steeds noodzakelijk zijn in het licht van bovengenoemde Kamerbrief?

2. Bieden de scenario’s uit de Kamerbrief een oplossing voor de in de verordening genoemde 
risico’s voor brandveiligheid en gezondheid?

3. In hoeverre is het wenselijk dat wij als gemeente in de horecaverordening vooruitlopen op 
mogelijke landelijke regelgeving?

Vriendelijke groet, 
Reijer Lomans

1 https://www.rijksoverheid.nl/documenten/kamerstukken/2021/11/09/verzamelbrief-tabak-en-alcohol

https://www.rijksoverheid.nl/documenten/kamerstukken/2021/11/09/verzamelbrief-tabak-en-alcohol


Conceptantwoord -penvoerder is David Volmer, 06-10619973

Groenlinks heeft vragen gesteld over agendapunt 4 van de raadscommissie van 24 november 
2021. De vragen en de antwoorden daarop vindt u hieronder.

1. Vindt het college dat de regels voor shishalounges die worden voorgesteld in art. 9 van 
de verordening nog steeds noodzakelijk zijn in het licht van bovengenoemde 
Kamerbrief?
Ja

2. Bieden de scenario’s uit de Kamerbrief een oplossing voor de in de verordening 
genoemde risico’s voor brandveiligheid en gezondheid?
Nee, niet alle scenario’s uit de Kamerbrief bieden een oplossing voor de risico’s voor 
brandveiligheid en gezondheid. Dat is ook logisch omdat de scenario’s gericht zijn op 
voorkoming van gezondheidsrisico’s. De scenario’s ‘verbod op zoete smaakjes voor de 
waterpijp’ en ‘uitbreiden rookverbod met kruidenmengsels’, kennen, naast de in het 
rapport genoemde gezondheidsrisico’s, dan nog steeds de brandveiligheidsrisico’s.

3. In hoeverre is het wenselijk dat wij als gemeente in de horecaverordening vooruitlopen 
op mogelijke landelijke regelgeving?
Onduidelijk is wat het gevolg zal zijn dat het nieuwe kabinet geeft aan het onderzoek naar 
de drie scenario’s uit de Kamerbrief. De aanleiding voor het college voor artikel 9 in de 
Horecaverordening Hilversum 2021 is niet (alleen) gelegen in de gezondheidsrisico’s (zoals 
die aanleiding zijn geweest voor het genoemde onderzoek), maar meer ook in de risico’s 
op het gebied van brandveiligheid, openbare orde en het woon- en leefklimaat.


